
Александар Шапић: Након свега што се дешавало протеклих пар месеци, више не постоји ни један посто шансе да са СНС направим договор око заједничког управљања Београдом
среда, 31 јануар 2018 13:59

 Након свега што се дешавало протеклих пар месеци, више не постоји ни један посто
шансе да са СНС можемо да направимо било какав договор око заједничког управљања
Београдом, рекао је Александар Шапић у изјави на нови број недељника Време.

 1 / 3



Александар Шапић: Након свега што се дешавало протеклих пар месеци, више не постоји ни један посто шансе да са СНС направим договор око заједничког управљања Београдом
среда, 31 јануар 2018 13:59

 2 / 3



Александар Шапић: Након свега што се дешавало протеклих пар месеци, више не постоји ни један посто шансе да са СНС направим договор око заједничког управљања Београдом
среда, 31 јануар 2018 13:59

  Председник општине Нови Београд Александар Шапић претходно је говорио да ћенакон београдских избора разговарати са свима који пређу цензус, а да је предуслов задоговор да он буде на челу Београда. Како је објаснио, његова је обавеза да разговараи са онима који су му несимпатични, као и онима које сматра неваспитанима инеспосбнима.   Шапић је на београдским изборима носилац листе "Александар Шапић – Градоначелник".  (Н1)  
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